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Deze eerste bestuursvergadering in het nieuure jaar slaaL
onder leiding van de voorziLler, de heer J. tsruins.
ïn zÍjn openingsuoord kan de voorzitter een vo1ta11ig be-
stuur veru"relkomen. Hi j spreekt de hoop uit, det het
voor iedereen een qezond en voors oedig jaar mag uorden
en voor de vereniqing een sportief vclorsnoediq jubileum-
.:^^-
JCdr.
Daarna geeft hÍj het uoord aan de secretaris voDr het f-ezer
van de notulen van de vorige verqadering. Deze rJorden
onverandord goedgel<eurd en gelekend.
8ij de Íngekomen stukken zijn o.d. een uitnodiqing van het
qemeentebestuur voor het bijucnen van een bijeenkomst inz.
energieverbruik c. e. besparingr- teruijl de uem V I veen
tevens meédee1t, dat de aanvraag voor subsidie inz. de
te olaatsen ]ichtmasten in de loop van lgBB urederom moet
tr-rorden ingediend,, daar voor l gBB de toeqekende subsidie
reeds is verdeeld.
{le voorzitter dee-Lt mee, dat hi j nog niet heef t qesproken
0et F. Goosselink inz. het bezoeken van ondernemers voor
reclamedoeleindeh'r e. d.
Hans van l.i,iezeI komt ter vetqederinq i. v.rn. het uitbrengen
van zÍjn bevindinqen vergaCerinq damesvoetbal te Ënschede.
l--let meisjesvoetbal zal door de T\/B iLrorden qeactiveerd door
diverse projecten bij diverse verenigingen plaats te laten
v-i nden.
Bestuur gaat akkoord, rJat Hans van L,lezel- de ïVB zal in-
lichten omtrent nositieve zíenstuÍjze van het besLuur
inz. meisjesvoetbal.
Daarna uordt ingekomen brieg T,t-. behandelt. In deze
brief u-rorden enkele mogelijkgeden beschreven omtrenL
het invullen van de trainingsmogelijkheden en tijden.
Voorstel 1ï uordt alqemeen goedqekeurd.
Uit het t,erslag van R. Schoneurille, voorzitter jeugdbestuur,
blijkt, dat het jeuqdbestuur tevreden is over de huizige be-
zetting van de trainersstaf . A. lïorsink rr.lÍ1 men handhaven
bi j de A 1 sel-ectie, teruri jl dit tevenshet qeval is
met Schoppink die momenteel- B1 en D1 traint en Henk
Schepers bij C1.
De kosten voor de jeugdtrainers, moeten gelijk blijven.
llet f unctioneren van HanDes LaJ-opua is discutabel, voor rLrat
vooral het begel-eiden betref t ryan de jeugd.
Vooral zaL geprobeerd uorden Henk Scherrers te hand§auen
als jeugdtrainer.
Zodra er nieuus is op dit front zal jeuqdbestuur beetuur
informeren.
Tijdens de voor deze vergaderinq gehouden receptie ten
gemeentehuize heeft de voorzÍtter gesproken met de heer
van Dijk, voorzitier van llos 137. Volgens de voorzitter
is de verhoudinq meL het bestuur van Dos | 37 thans ureeï
in orde, aldus de heer van Dijk.

J. Alberts doet mededeling van het feit dat
hem f.100r- heeft gegeven.

Bart Bakker

Daartegenover heeft D. fshuis, de rechterhand van de pen-
ningmeester, een vleesschotel- gekreqen van IlET0.
De aanslag van de bedrijfsvereniging bedraagt uiteinde-
lijk f,6500r- uraarvoor gespreide betaling zaI urorden aanqe-
vtaa gd .
ïet vprToek om- kuijtsqheldinq bij de Directie van de Hel.oIenst, te lu.roLle is af gerr.tczen.



lveruogen ulordt nogmaals een verzoek in te disren.
L. Huizinq: Hoe ziL het met de afsJ:raak van de budget-
eringscommissie. Voorzitter zegt hem toe dat dit, in
de uinLermaanden zaI plaatsvinden.
ïevens rrrijst L. Huizing er opr bij het invullen
van de t,rainerskont,rakten goed te l etten op de
in te vdr-l-1en bedragen voor onkosten e. d.
t il hier graag de helpende hand in bj.eden.
Itlat veruacht het bestuur van. hem als 2e penninq-
meester.
ïs het bedanken van de pennÍngmeester aan het eind
uan het seizoen oorzaak van zijn aanueziqheid.
Dit is in qeen geval za. Tevens Llordt van gedachten
qeuisseld over inhoud 2e voorzitter en 2e secretaris.
C. Bal zaI de. ledenadministratie overnemen. lle secre-
taris is hem hiervoor zeer erkentelij&.
tle volgende vergadering uordt vastgesteld voor
donderdag 21 jan. 19BB aanvang 19.3[l uur.
Lliets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de
vergadering. Hij bedankt iedereen voor zijn nositieve
inbreng en uienst aen ieder uel thuis.
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